



培榛幼稚園暨國際幼兒園

Hazelwood Kindergarten & International Nursery

親子遊戲班 Playgroup

編號
NO. _____
日期
Date _____

學童資料 Personal Information

中文姓名 Chinese Name	<input type="text"/>	性別 Gender	<input type="text"/>
英文姓名 English Name	<input type="text"/>		
出生日期 Date of Birth	<input type="text"/>	證件號碼 Document No	<input type="text"/>
地址 Address	<input type="text"/>		
電子郵件 E-mail Address	<input type="text"/>		



家長資料 Parents Information

	姓名 Name	宗教 Religion	職業 Occupation	聯絡電話 Telephone NO.
父親 Father	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>
母親 Mother	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>
*當找不到父母時可聯絡之親友資料 In case of an emergency				
監護人 Guardian	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>

遊戲班資料 Playgroup Information

* 請於 內剔選

遊戲班名稱	每班人數	日期	時間	每期堂數	每期費用
Hazelwood Baby (12 個月至 18 個月)	8 人	逢星期二及四	<input type="checkbox"/> 3:00p.m. - 4:30p.m. (以英粵授課)	8	\$1980
Hazelwood Toddler (18 個月至 24 個月)	8 人	逢星期一、三	<input type="checkbox"/> 3:00p.m. - 4:30p.m. (以英粵授課)	8	\$2180
		逢星期六	<input type="checkbox"/> 10:00a.m. - 11:30a.m. (以英普授課)	8	\$3600

本人已細閱及明白本申請表背頁所列之「個人資料收集及用途說明」。
I have read and understood the Statement of Purposes of Personal Data Collection as set out in this application form.

家長簽署 Signature of Parent	<input type="text"/>	日期 Date	<input type="text"/>
-----------------------------	----------------------	------------	----------------------

個人資料收集及用途說明

1. 我們會將上述資料用作評定申請及接受幼兒服務與教學評估的有關事宜。
2. 我們亦可能會就須處理有關幼兒服務的部門及政府機構 (如教育局、社會福利署、衛生署、學生資助辦事處或其他按法例要求索取資料的機構) 及就提供幼兒服務必須要轉移及披露有關資料。
3. 向我們提供個人資料 (包括身份證號碼)，純屬自願。
4. 如你未能提供足夠的個人資料，我們可能無法處理你的申請。
5. 如你希望查閱或改正你的個人資料，或對上述有任何查詢，歡迎聯絡本園校長。

聲明：本人同意及已獲表格上其他人士的同意，將個人資料按上述個人資料收集及用途說明辦理。

Statement of Purposes of Personal Data Collection

1. The above information will be used for processing your application, providing nursery service and assessment of teaching purposes.
2. We may also need to transfer and disclose the information in the course of our handling with the government department or institution relevant to the nursery service (such as Education Bureau, Social Welfare Department, Department of Health, Student Finance Office or other institutions empowered by law to request for the information) and/or for the purpose of providing the nursery service.
3. The information (including identity card number) is to be provided on a voluntary basis.
4. If you do not provide sufficient personal data or information, we may not be able to process your application.
5. If you wish to access or correct your personal data or have any query about this statement, please contact our school principal.

Declaration: I agree and have obtained the consent of the other persons as mentioned in the Application Form that the personal data and information shall be used in accordance with the above Statement of Purposes of Personal Data Collection.